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Marslidens Intresseförening  Medlemsmöte (direkt efter årsmöte) 
 
MINNESANTECKNINGAR  2010-04-02 
 

1. Regelverk 
ledunderhåll 

En medlem tycker att föreningen bör fastställa ett regelverk, för 
vilka leder som skall underhållas, turordning etc . 
 
Informerades om att lederna behandlas som: 
 
Huvudled,  
Sjön (Långudden) – Stöksjön – korsningen före Marsfjällskåtan 
erhåller vi stöd från Vilhelmina kommun för  
 
Påfartsled: Sjön /(Långudden) – Ropenbäcken – Apelsinklyftan 
– Storpasset erhåller vi symboliskt stöd för  
 
Extrakörning: Blaikliden, Grytsjö, Saxnäs m fl får vi debitera 
timpris när vi kör. 
 
Beslutades hänskjuta ärendet till styrelsen. 
 
 

2. Skötselåtgärder 
pistmaskin 

Efterfrågades regelverk, skötselåtgärder för pistmaskiner 
liknande försvarets, ”Åtgärder före körning, åtgärder efter 
körning” eller liknande. Detta för att minimera risken för 
onödiga skador på maskinen.  
 
Beslutades hänskjuta ärendet till styrelsen. 
 
 

3. Ansvarsförsäkring 
pistmaskin 

Påtalades att nya maskinen borde ansvarsförsäkras. I nuläget är 
styrelseledamöterna personligt ansvariga, enligt framställaren. 
 
Beslutades hänskjuta ärendet till styrelsen. 
 
 

4. Sophantering Sophanteringen diskuterades.  
Det är olagligt att transportera sopor mellan olika kommuner, t 
ex att ta med sopor hem till annan kommun, enligt en 
mötesdeltagare. 
Konstaterades att ingen, inte ens Vilhelmina kommun själva vet 
hur sophanteringen är tänkt att fungera. 
 
Beslutades hänskjuta ärendet till styrelsen. 
 
 

5. Fisket i V 
Marssjön 

 
 

Frågades om vi kan förvänta oss bättre fiske framgent. 
Rotenonbehandling är förbjudet, och någon förbättring finns 
inte i sikte, då ingen har något patentsvar på vettiga åtgärder. 
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6. …fiskekort 

 
Fiskekort krävs inte för vinterfiske, varken 2009 eller 2010.  
 
Efterfrågades om inte årskort borde kunna gälla från 
inköpstillfället och 12 månader framåt, istället för som nu, 
kalenderåret, oavsett inköpstillfälle. 
 
Barbro Larsson tar med sig frågan till Fiskevårdsföreningen. 
 
 

7. Ledbevis Föreslogs att lägga ledbevis på medlemsavgiften, för att få fler 
att betala. 
 
Beslutades hänskjuta ärendet till styrelsen. 
 
 

8. Bro Stöksjön Efterfrågades om vi kunde tillverka en bro över bäcken mellan 
Stöksjön och tjärnen öster om sjön. 
 
Beslutades att genomföra detta. Att omgående ombesörja att 
köra ut virke innan snön smälter. Styrelsen ansvarar för att 
bygget sedan utförs, under sommaren 2010. 
 
 

9. Bro Ropenbäcken 
kring 
Apelsinklyftan 

Efterfrågades om vi kunde bygga en bro över Ropenbäcken i 
närheten av Apelsinklyftan, för att möjliggöra för vandrare att 
passera bäcken och komma till området österut mot Såttan. 
Det har funnits broar tidigare, som vårfloden tagit, varför 
önskemålet inte är helt lätt att tillgodose. 
 
Beslutades hänskjuta ärendet till styrelsen. 
 
 

10. Arbetshelg Vi har genomfört arbetshelger med blandat resultat. Ofta har det 
varit ett fåtal deltagare på arbetshelgerna.  
 
Föreslogs att göra som Vallens Intresseförening, debitera en 
avgift på de fastighetsägare som inte deltar. 
 
Beslutades hänskjuta ärendet till styrelsen. 
 

  
 
 
 
 
Ulf Persson, vid pennan. 


